
PROTOKÓŁ Nr 27/2010 

 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu w dniu 

19 kwietnia 2010 roku. 

 

Na posiedzeniu obecni: 

1. Grażyna Płonowska  Przewodniczący Komisji 

2. Tadeusz Krasowski  Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Piotr Dołubizno  Członek Komisji 

4. Adam Derewońko  Członek Komisji 

5. Jan Szmurło  Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1.  Krzysztof Jaworowski -  Wójt Gminy Brańsk 

2. Zdzisława Iwańczuk -  Skarbnik Gminy 

Porządek posiedzenia: 

 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza projektów uchwał przygotowanych pod obrady XXV sesji.  

4. Sprawy różne. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.1,2 Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu 

Pani Grażyna Płonowska o godz.11
00

 otworzyła posiedzenie Komisji, powitała przybyłych na 

posiedzenie jej członków oraz gości zaproszonych, na podstawie listy obecności stwierdziła 

quorum. Następnie przedstawiła porządek posiedzenia i zwróciła się do członków komisji o 

zgłaszanie ewentualnych zmian do porządku. Wobec braku wniosków i propozycji poddała pod 

głosowanie proponowany porządek, który w głosowaniu jawnym głosami 5 -za, przeciwnych -0, 

wstrzymujących -0, Komisja przyjęła jednogłośnie. 

   Głos zabrał Wójt Gminy, powitał członków Komisji i osoby zaproszone, następnie powiedział, 

że zachodzi pilna potrzeba zwołania sesji Rady Gminy na dzień 27 kwietnia 2010r. i podjęcia 

stosownych uchwał. Głównym powodem zwołania sesji jest to, że Gmina Brańsk będzie składała 

wnioski o środki unijne z programu LIDER,  więc  należy wprowadzić dodatkowe zadania do 

Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy, należy wprowadzić zmiany w Planie Rozwoju 

Lokalnego wsi Szmurły, gdyż zmieniła się nazwa zadania i kwota na zadanie: „Zmiana sposobu 

użytkowania budynku byłej szkoły na Izbę Tradycji Regionalnej i Rolnictwa w Szmurłach”  oraz 

wprowadzić zmiany w budżecie gminy na 2010r. Wójt zaproponował aby część projektów uchwał 

przedstawiła Pani Adamczyk zajmująca się obsługą rady, natomiast uchwałę w sprawie zmian w 

budżecie przedstawi Pani Skarbnik. Jeżeli Komisja będzie miała pytania, to wójt na nie odpowie. 

Ad.3) Analiza projektów uchwał przygotowanych pod obrady XXV sesji: 

1) Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2009 rok. 

   Inspektor UG Alina Adamczyk przedstawiła projekt uchwały. W uzasadnieniu 

poinformowała, iż w związku z tym, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała 

wykonanie budżetu gminy za 2009r i wystąpiła z wnioskiem o udzielenie absolutorium 

wójtowi gminy, projekt uchwały mówi o udzieleniu absolutorium Wójtowi Gminy Brańsk 

za 2009 rok. 

Komisja nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5-za, przeciwnych -0, 

wstrzymujących -0 zaopiniowała pozytywnie. 

2) Projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Upowszechniania 



Kultury im. Anny Dernowskiej w Kalnicy. 

   Inspektor UG Alina Adamczyk przedstawiła projekt uchwały. W uzasadnieniu 

poinformowała, że intencją tej uchwały jest ujednolicenie zapisów w Statucie Gminnego 

Ośrodka Upowszechniania Kultury i Statucie Gminnej Biblioteki Publicznej dlatego w 

Statucie GOUK w § 12 skreśla się ust. 2 mówiący o tym, iż „na czas nieobecności 

dyrektora, dyrektor wyznacza swego zastępcę informując o tym wójta”. Sprawy zastępcy 

dyrektora powinien regulować Regulamin organizacyjny GOUK i GBP. 

Komisja nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5-za, przeciwnych -0, 

wstrzymujących -0 zaopiniowała pozytywnie. 

3) Projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnego Zakładu Komunalnego Gminy 

Brańsk z siedzibą w Brzeźnicy. 

   Inspektor UG Alina Adamczyk przedstawiła projekt uchwały. W uzasadnieniu 

poinformowała, że Gminny Zakład Komunalny miał w Statucie zapisane zajmowanie się 

„bieżącym utrzymaniem placów, terenów i oznaczeń będących w zasobach gminnych” 

zmiana polega na dodaniu w §3 ust.1 pkt.9 jeszcze wyrazu „obiektów” oraz w §3 ust.1 

dodaje się  pkt. 15 w brzmieniu: „dowożeniem dzieci do szkół”. Zgodnie z ustawą o 

finansach publicznych zakład komunalny dowożeniem dzieci może zajmować się tylko do 

końca br. Później Statut znów będzie zmieniany i dowożenie przejmie urząd lub zostanie 

ono zlecone dla PKS lub innego przewoźnika. 

Komisja nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5-za, przeciwnych -0, 

wstrzymujących -0 zaopiniowała pozytywnie. 

4) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w „Planie Odnowy Miejscowości 

Szmurły”.  

   Inspektor UG Alina Adamczyk przedstawiła projekt uchwały. W uzasadnieniu 

poinformowała, że Gmina złożyła wniosek o środki unijne z Programu PROW na zadanie 

pod nazwą: Zmiana sposobu użytkowania budynku byłej szkoły na Izbę Tradycji 

Regionalnej i Rolnictwa w Szmurłach” na kwotę 786.902,65 PLN, a w przyjętym 

wcześniej Planie Odnowy Miejscowości Szmurły to zadanie miało inną nazwę (Remont i 

modernizacja budynku po byłej szkole podstawowej na potrzeby utworzenia Izby Tradycji 

Regionalnej i Rolnictwa i kwotę 400.000 PLN) należy więc ujednolicić zapisy, wprowadzić 

i zatwierdzić zmiany. 

Komisja nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5-za, przeciwnych -0, 

wstrzymujących -0 zaopiniowała pozytywnie. 

5) Projekt uchwały w sprawie zmian Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Brańsk na 

lata 2001-2020.  

   Inspektor UG Alina Adamczyk przedstawiła projekt uchwały. W uzasadnieniu 

poinformowała, że zadania inwestycyjne czy remontowe, na które gmina ubiega się o środki 

unijne muszą być zawarte w Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Brańsk. Dlatego 

wprowadza się zmiany do Strategii i nowe zadania, aby można było składać wnioski i 

uzyskiwać maksymalną liczbę punktów przy ich ocenie. 

Komisja nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5-za, przeciwnych -0, 

wstrzymujących -0 zaopiniowała pozytywnie. 

6) Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2010 rok.    

   Inspektor UG Alina Adamczyk przedstawiła projekt uchwały. W uzasadnieniu 

poinformowała,  iż na koniec 2009 roku w budżecie gminy w Dziale Ochrona Zdrowia Rozdz. 

Zwalczanie Narkomanii i Rozdz. Przeciwdziałanie Alkoholizmowi zostały niewykorzystane środki 

finansowe w wysokości 29.957zł należy je przenieść i rozdysponować wg paragrafów w budżecie na 
2010rok. Z tej kwoty 25.000zł przeznacza się na zakup samochodu, 1.500zł na opłacenie szkolenia 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, a pozostałe na bieżącą działalność 

Komisji. 

Komisja nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5-za, przeciwnych -0, 

wstrzymujących -0 zaopiniowała pozytywnie. 



7) Projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Brańsk. 

   Inspektor UG Alina Adamczyk poinformowała, że na ostatniej sesji Rady Gminy była 

podjęta uchwała w sprawie wynagradzania nauczycieli. Wojewoda Podlaski w ramach 

nadzoru zwrócił uwagę na kilka spraw, które należy poprawić w podjętej wcześniej 

uchwale. Nie czekając na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody na XXV sesję przedłożony 

zostaje nowy projekt uchwały uwzględniający wszystkie zalecenia Wojewody i Kuratorium. 

Następnie Pani Adamczyk odczytała wszystkie poprawki, które naniesiono do uchwały.  

Komisja nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5-za, przeciwnych -0, 

wstrzymujących -0 zaopiniowała pozytywnie. 

8) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej.  

   Inspektor UG Alina Adamczyk przedstawiła projekt uchwały. W uzasadnieniu 

powiedziała, że SP ZOZ w Bielsku Podlaskim uzyskał z Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego dofinansowanie do dwóch projektów: remont i doposażenie bloku 

operacyjnego oraz przebudowę Szpitalnego Oddziału Ratunkowego z modernizacją miejsca 

do startów i lądowań helikoptera ratunkowego. W związku z realizacją obu tych zadań od 

szpitala wymagany jest wkład własny. Samorząd powiatowy zadeklarował pokrycie wkładu 

na realizację drugiego zadania w wysokości 941.724,36zł. Natomiast szpital skierował 

prośbę do samorządów gminnych o udzielenie dotacji na realizację pierwszego zadania w 

wysokości 828.285,38zł. Po przeliczeniu tej kwoty na liczbę mieszkańców powiatu 

uzyskuje się kwotę 15zł na osobę.   

Komisja nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5-za, przeciwnych -0, 

wstrzymujących -0 zaopiniowała pozytywnie. 

9) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010r. 

   Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały szczególną uwagę zwróciła na załącznik 3 do 

uchwały obrazujący opisowo każdą zmianę do budżetu. 

Komisja nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5-za, przeciwnych -0, 

wstrzymujących -0 zaopiniowała pozytywnie. 

 

Ad. 4 Sprawy różne: 

 

 Pani Adamczyk poinformowała, że jutro 20 kwietnia 2010r. o godz. 9
30

,  spod 

urzędu będzie wyjazd do Białegostoku na uroczystości pogrzebowe zmarłego 

tragicznie w katastrofie lotniczej pod Smoleńskiem posła Krzysztofa Putry. 

Poprosiła o przekazanie tej informacji mieszkańcom gminy, którzy chcieliby 

pojechać na te uroczystości. 

 

Ad.5  Nie wnoszono  zapytań  i wolnych wniosków. 

 

Ad. 6 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna 

Płonowska  o godz. 12
45

 zamknęła posiedzenie.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

Alina Adamczyk                                                       

           Przewodniczący Komisji 

                                                                                  Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, 

                                                                                  Budownictwa i Transportu 

 

                                                                                   Grażyna Płonowska   


